
 

Протокол 
№ 32 

Днес 29.10.2009 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 27 общински съветници. От заседание отсъстваха 
следните общински съветници: 

Г-н Веселин Игнатов 
Г-н Диман Георгиев 
Г-н Иван Славчов 
Г-н Иво Гигов 
Г-н Росен Белчев 
Г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир. Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
д-р Мирослав Миронов – Управител на „ОМЦ” ЕООД гр.Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана.  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, в залата присъстват 26 общински съветници, от 

общ брой 33 имаме необходимия кворум и можем да започнем работа. Предварително ви е раздаден 
Проекта за Дневен ред моля, ако има предложения за включване в Дневния ред на нови точки. Искам 
да обявя, че преди започването на сесията от името на групата съветници от ПП ГЕРБ в ОбС бе внесено 
предложение за включване в Дневния ред нова точка, а именно – Информация, относно изпълнение на 
Решение № 320 за придобиване собственост на Община Монтана върху имоти, движими вещи 
собственост на „МОНАР ГРУП” АД. Други предложения има ли? Вносителя, ако иска да вземе думата, 
заповядай г-н Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: У-ми г-н Председател, у-мо общинско ръководство, у-ми колеги, 
наистина преди започването на днешния Дневен ред депозирахме предложение за включване на този 
нова точка. Ще поясня с няколко думи какво имаме предвид, за да искаме това нещо. Разполагаме с 
информация, че решенията, които взехме по отношение на МОНАР ГРУП юли месец за сключване на 
сделка с МОНАР ГРУП има становище на Прокуратурата, че МОНАР ГРУП участва със същото това 
имущество, като апортна вноска и в други дружества и становището на Прокуратурата е да бъдат 
преразгледани тези решения. Това Становище е от началото на месец Септември, ние минахме една 
сесия, нямаме уведомяване за това Становище, затова го казвам сега тук пред всички вас и затова 
искаме г-н Председателя или г-н Кмета, или някои друг от общинската администрация, като 
допълнителна точка преди точка питания или в началото, както решите да гласуваме, да бъде дадена 
такава информация. Защото трябва да знаем сключена ли е в момента такава сделка с МОНАР ГРУП, 
ако е сключена, какви са последствията за общината при положение, че е установено, че МОНАР ГРУП 
участва с апортните вноски и в други дружества. Това са мотивите за внасянето на това предложение. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други предложения? Противни становища? Не 
виждам. По новото предложение, което беше направено за включване на нова точка в Дневния ред под 
№24 преди точка питания за внасяне на информация по отношение на това наше решение и съответно 
докъде са стигнали нещата, моля да гласува със „за” 

 „за” – 6,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 18  
Това предложение за включване в Дневния ред не се приема. Най-вероятно в точка питания, ако 

съобразите и прецените да направите питане до Кмета на Община Монтана по това Ваше предложение. 
Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, нищо че не беше гласувано 
предложението за влизане в Дневния ред, ще дадем такава информация просто, защото няма какво да 
се притесняваме. Никои не ни е възлагал изпълнението на сделка и такава изобщо няма, заедно с тези 
аргументи, които Вие казвахте допълнително. Така че Ви предлагам г-н Тодоров в точка питания да го 
отправите това писмено, аз ще Ви отговоря. Има проверка от прокуратурата, никои не ни е възлагал 
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разпоредителни сделки и такива не са извършвани изобщо, няма никакво движение. Така че в точка 
питания Ви предлагам да ми го дадете, ще Ви отговоря писмено за проверките, които се правят в 
момента, но нищо подобно няма. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други дебати? Моля, онези от вас, които са „за” 
прекратяване на дебатите по Дневния ред да гласува „за” прекратяване 

„за” – 27,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Моля онези от вас, които са „за” този Дневен ред, който ви е предложен, като проект да гласува 
„за” – 24,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 3 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-162/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

определяне представител в общото събрание на “МОНТАНА СПОРТ ИНВЕСТ” ООД. 
2. 08-01-163/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

предложение за съфинансиране на обект по проект “Красива България” през 2010 г. 
3. 08-01-164/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза на Министерство на регионалното развитие 
и благоустройството – Управляващ орган на ОП „Регионално развитие” по договор за безвъзмездна 
финансова помощ BG161PO001/1.4-03/2008/017. 

4. 08-01-165/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
проектопредложение на Община Монтана по Програмата за трансгранично сътрудничество по 
Инструмента за предприсъединителна помощ България-Сърбия. 

5. 08-01-166/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Приоритетна ос 1: 
„Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на физическата среда и 
превенция на риска”. 

6. 08-01-167/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
промяна на предназначението на обекти от “за училище„ в “за друго предназначение” и последващо 
откриване процедура за приватизация на същите общински нежилищни имоти. 

7. 08-01-168/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
разрешение на общинска фирма “ОМЦ” ЕООД за разсрочване на задължения към НАП.  

8. 08-01-169/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на поземлени имоти, предназначени за жилищно строителство и обществено обслужване.  

9. 08-01-171/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ за УПИ VІІ, кв. 174, по 
регулационния план на гр. Монтана и решение за продажба на обособените нови УПИ. 

10. 08-01-172/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно урегулиране на имот пл. №145 в кв. 6, по регулационния план на с. Горно Церовене. 

11. 08-01-173/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на възмездно право на ползване върху недвижим имот, представляващ УПИ VІ, кв. 
1 с площ 1. 242 дка – частна общинска собственост, намиращ се в землището на с. Смоляновци, община 
Монтана, за срок от 10 (десет) години в полза на Ангел Горанов Генов - земеделски производител, за 
настаняване на пчелни семейства. 

12. 08-01-174/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на общинско жилище. 

13. 08-01-175/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване безвъзмездно право на ползване за срок от 10 (десет) години върху недвижим имот 
частна общинска собственост, находящ се на ул. „Иван Аврамов“ №5 гр. Монтана за нуждите на 
Детска педагогическа стая на Районно управление гр. Монтана при Областна дирекция на МВР гр. 
Монтана. 

14. 08-01-176/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба  на имот  № 4.248 – частна общинска собственост. 
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15. 08-01-177/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно съгласие за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ и учредяване право на 
прокарване и сервитут на подземен ел. кабел 0,4 кV през общински имоти в ж. к. ”Изгрев” гр. Монтана. 

16. 08-01-178/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на преминаване през чужд поземлен имот – земя по чл. 19 от ЗСПЗЗ. 

17. 08-01-179/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на строеж на ЖР стълб и право на прокарване на ел. трасе върху имот частна 
общинска собственост. 

18. 08-01-180/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделска земя по чл.19 от ЗСПЗЗ – частна общинска собственост. 

19. 08-01-181/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно удължаване срока на “Монтана спорт инвест” ООД, гр. Монтана. 

20. 08-01-182/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно изменение на Решение 264/26.02.2009 за сборния бюджет на Община Монтана за 2009 г. 

21. 08-01-183/19.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно изпълнение на задълженията на Република България, свързани с докладване до Европейската 
комисия (ЕК) на информация, съгласно изискванията на Директива 96/62/ЕО относно оценката и 
управлението на качеството на атмосферния въздух (ОУКАВ)  

22. 08-01-184/20.10.09 г. Докладна записка от Светлин Николов-Председател на Общински 
съвет - Монтана, относно приемане решение на Общото събрание на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД, 
гр. Монтана. 

23. 48-10-52/22.10.09 г. Докладна записка от група общински съветници от ПП ГЕРБ при ОбС – 
Монтана, относно изграждане на разширение към ЦДГ № 8 „Пролет” в квартал „Кошарник”  

24. Питания. 
 

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-162/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно определяне представител в общото събрание на “МОНТАНА СПОРТ 
ИНВЕСТ” ООД. 

  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.1 от днешния Дневен ред. На вас ви беше 

раздадена една Докладна записка, в която не беше записано името, а името е Людмил Джурджов. Има 
положително становище на комисиите, които бяха определени да разгледат тази точка. Моля за 
отношение? Вносителите? Няма. От залата? Преминаваме към гласуване. Това решение се приема с 
поименно гласуване. Искам да ви уведомя, че всички точки с изключение на една и точка питания, 
които са с обикновено гласуване, другите всички са с поименно гласуване. Така че да се настоим на 
такава вълна. 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина Стоичкова За Крум  Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев  За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден  Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор  Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова  За Юлиан Александров За 
Камелия  Трифонова За 
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27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 350 

Във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 9 от Закона за местното самоуправление и местна 
администрация и чл.8 от Наредбата за упражняване правата на собственост върху 

общинската част от капитала на търговски дружества 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Определя за представител на общината в „МОНТАНА СПОРТ ИНВЕСТ” ООД – Людмил 

Кирилов Джурджов. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да му е честито на Людмил Джурджов и да раздвижи 

работата в това дружество, за да има ефект от неговото учредяване. 
  
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-163/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно предложение за съфинансиране на обект по проект “Красива 
България” през 2010 г. 

 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния Дневен ред. Вносителите? 
Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря за подкрепата на 
тази докладна в комисиите. Разбрах, че на една от комисиите е имало въпрос – От къде ще дойдат 
парите? От там, от където идват осем годни вече, от 2001 год. Община Монтана има много обекти по 
Красива България. Имали сме години, в които имаме по седем обекта по Красива България, въпреки 
четири пъти промяна на правителствата, от 1999 година насам, има ли сме и такива, в които сме имали и 
по един проект, но никога сега не е имало случай да нямаме такъв. Защо я вкарвам тази докладна в този 
момент? Вие знаете, имаше много приказки по темата, за постната пица е ясна и за парите и за не 
възможността. Парите са свити за Красива България, но каквато и да е ситуацията, ние не сме имали 
случай до сега да не представим такъв проект и да не е било съфинансиране. Всичко, което виждате в 
центъра от площад ”Алеко Константинов”, сградата на ТПК, на поща, на музей, училища, детски 
градини в различни години, включае и обекти по селата са правени отново казвам от 2001 год. насам, 
след един период в който отсъствахме 5-6 години. Аз се радвам, че тази година успяхме да финализираме 
този проект Красива България, който много общини няма да могат да го приключат до края и още по-
лошо няма да могат да го разплатят. Трябва да кажа в интерес на истината, че нашия проект за ПМГ, 
ГПЧЕ, ІІІ-то училище и ІV-то училище и ЦДГ № 3 освен, че беше изпълнен, вече беше и разплатен. Така 
че в тази част се надявам Министерството на труда и социалната политика да продължим добрата работа, 
която имаме и до сега. Това е един проект по предварителна информация, участвам в групата, която 
преговаря общините с Правителството за бюджета за следващата година, парите по Красива България ще 
бъдат рекордно малко при този вариант, който е в момента. Разбира се има още време, не мога да кажа 
със сигурност, но очевидно е, че ако останат в размер на 5 мил. лв. възможностите няма да бъдат много 
големи за която и да е българска община. Така че ние сме предвидили само един проект. Срокът за 
подаване на този проект е до 31.10.09 год., т.с. намираме се точно в този срок. Аз съм оптимист и се 
надявам да намерим начин, да изпълним един голям проект, който има отношение към спортната база на 
комплекс „Огоста”, която е 100% публична общинска собственост. Всички спортни обекти на Община 
Монтана са 100% публична общинска собственост, за разлика от много други общини, където картината 
не е такава. Това, което в момента е подадено за разглеждане и сте го одобрили става въпрос за 
съфинансиране. Какъв ще бъде размера? По какъв начин ще бъде покрит и до къде ще стигне? Това е 
предмет на приемане на Държавния Бюджет за 2010 год. Ние сме длъжни в този срок да представим 
нашият проект, представили сме само един проект и аз се надявам да намерим начин да го изпълним. От 
къде ще дойдат парите за съфинансиране? От там, от където всяка година – от собствени средства. Така 
че живот и здраве през Февруари гледаме рамката на Бюджет 2010, аз съм убеден, ние винаги до сега сме 
намирали пари за съфинансиране на проекти по Красива България. По СИВ не, защото там са малки 
общини и обикновено не кандидатстваме, пък и в годините различните правителства ни отхвърляха, там 
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е подкрепата за по-малките общини, но аз се надявам, че ще намерим начин това нещо да го изпълним. 
Дали това е значимо и необходимо? Да, значимо и необходимо е, това отново казвам е спортен комплекс, 
на който денонощно има хора, деца, възрастови групи и всичко останало. Надявам се разбира се да 
намерим средства каквато и да е картината и каквато и да е рамката за това ще намерим средства. Най-
вероятно тази сума няма да е достатъчна, ще трябва още малко подкрепа, но това, което дава възможност 
като програма, аз се надявам да намерим начин да го подкрепим. Не аз, цяла Община Монтана и регион 
Монтана очаква да направим нещо такова, каквото направи Сливен, каквото направи Ловеч, каквото 
направи Своге, където е също 100% общинска собственост и където собственика-принципала се 
ангажира с активни действия в тази посока. Така че така отговарям на въпроса ви. Разбира се това ще 
бъде конкретизирано, когато гледаме бюджета за следващата година, но утре е последният срок, който е 
даден от проекта за кандидатстване. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Кмета. От залата има ли желаещи за изказване? 
Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина Стоичкова За Крум  Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев  За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден  Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор  Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова  За Юлиан Александров За 
Камелия  Трифонова За 

                
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 351 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема обект “Изграждане на футболно игрище” в спортен комплекс “Огоста”, гр. 
Монтана с общ бюджет 300 000 лв. да бъде  съфинансиран от Община Монтана с 200 000 лв. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да внесе предложението в Регионално звено за 
изпълнение на проекта (РЗИП) – гр. Видин. 

 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-164/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза на 
Министерство на регионалното развитие и благоустройството – Управляващ орган на ОП 
„Регионално развитие” по договор за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-
03/2008/017. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Заповядайте г-н Кмете. 
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Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, кратко пояснение правя, 
предполагам, че на комисиите е станало на въпрос. Има отношение към третия проект за третия вход, 
който прави общината, по третокласния път, около бившия път на напоителни системи покрай язовира. 
Това е изискване на управляващия орган, ние сме в процедура в момента, така че това е необходимо 
условие за авансово плащане, само припомням това нещо, което е вече гласувано и подкрепено и аз 
разбира се много се надявам следващата година да реализираме и този проект до край. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. От залата за изказване? Не виждам. Преминаваме 
към поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина Стоичкова За Крум  Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев  За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден  Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор  Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова  За Юлиан Александров За 
Камелия  Трифонова За 

                
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 352 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, във връзка с чл. 4.2 от Договор за безвъзмездна финансова 
помощ № BG161PO001/1.4-03/2008/017 с Министерството на регионалното развитие и 

благоустройството – Управляващ орган на Оперативна програма „Регионално развитие” 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Упълномощава Кмета на Община Монтана да издаде Запис на заповед без протест в 

полза на Министерството на регионалното развитие и благоустройството – Управляващ орган 
на Оперативна програма „Регионално развитие”, в размер на авансовото плащане по договор 
за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-03/2008/017, представляващо сумата от 
244 720,23 (двеста четиридесет и четири хиляди седемстотин и двадесет 0,23) лева и със срок 
за предявяване за плащане до 25.08.2010 г. 

 
  
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-165/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по Програмата за 
трансгранично сътрудничество по Инструмента за предприсъединителна помощ България-
Сърбия. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред, предложението за 

решение е пред вас. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
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 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум  Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев  За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден  Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор  Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова  За Юлиан Александров За 
Камелия  Трифонова За 

                
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 353 

На основание чл. 21, ал. 1, т.т. 8 и 23 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по 
Програмата за трансгранично сътрудничество по Инструмента за предприсъединителна помощ 
България-Сърбия, Приоритетна ос 1: Развитие на дребно мащабна инфраструктура. 

2. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-166/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, 
Приоритетна ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на 
физическата среда и превенция на риска”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум  Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев  За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден  Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор  Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
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Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов  ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова  За Юлиан Александров За 
Камелия  Трифонова За 

                
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 354 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по 
Оперативна програма „Регионално развитие”, Операция 1.4 „Подобряване на физическата 
среда и превенция на риска”, Бюджетна линия: BG161PO001/1.4-05/2009, за реконструкция на 
бул. „Хаджи Димитър” и изграждане на детски площадки в гр. Монтана и поставяне на 
видеонаблюдение на публично достъпните елементи на градската среда, обект на 
интервенцията. 

2. Декларира, че предназначението на обектите на интервенция по т. 1 на решението, 
няма да бъде променяно за период от 5 години след приключване на дейностите по проекта. 

3. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-167/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на предназначението на обекти от “ за училище„ в “ за друго 
предназначение” и последващо откриване процедура за приватизация на същите общински 
нежилищни имоти. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от Дневен ред. Докладната записка е 

подкрепена, има и едно допълнение, което трябва да направим и е направено. Да се извърши процедура 
по промяна на собственост от публична в частна общинска собственост. Решението трябва да бъде 
ОбС преобразува горните имоти от публична в частна общинска собственост, и т.2 вместо 
„препоръчва” да стане „възлага на Кмета на общината …” . Моля за отношение по този въпрос. Не 
виждам от залата. Предлагам да прогласуваме допълненията, ако администрацията не възразява по 
направените корекции. Не възразява. Гласуваме с направените корекции проекта за решение поименно  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина Стоичкова За Крум  Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев  За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден  Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор  Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров Въздържал се Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов  ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев Въздържал се 
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Ивета Станкова  За Юлиан Александров За 
Камелия  Трифонова За 

                
25 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№ 355 

На основание чл. 3, ал. 3, т. 2 от ЗПСК, във връзка с чл. 5, ал. 5 от Наредбата за 
възлагане на дейности, свързани с подготовката за приватизация или със 

следприватизационен контрол  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Възлага на Кмета на Община Монтана да проведе процедура за преотреждане 

/изменение на плана за регулация /ПР/ на:  
1.1. УПИ I, кв. 44 по плана на с. Клисурица от “ за училище” в “за КОО”. 
1.2. УПИ III, кв. 36 по плана на квартал Мала Кутлoвица от “детско заведение” в “за 
КОО”. 
1.3. УПИ VII, кв. 1 пл. № 528 по плана на с. Стубел от “ за училище” в „за КОО”. 
1.4. УПИ I, кв. 157 по плана на с. Славотин от “ за читалище” в „за КОО”. 
1.5. ОУ Христо Ботев УПИ (парцел) III, кв. 34 по плана на с. Липен от “за училище” 
в „за КОО”. 
1.6. ОУ Г. С. Раковски, пл. № 112 по плана на с. Безденица от “за училище” в „за 
КОО”. 
1.7. ОУ Св.св.Кирил и Методий УПИ III, кв. 13 по плана на с. Студено Буче от “за 
училище” в „за КОО”. 

2. Преобразува горните имоти от публична в частна общинска собственост. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението да се осъществи 

като процедурите по преотреждане се проведат служебно. 

 

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-168/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно разрешение на общинска фирма “ОМЦ” ЕООД за разсрочване на 
задължения към НАП.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от Дневен ред, а именно разрешение на 

общинска фирма “ОМЦ” ЕООД за разсрочване на задължения към НАП, даване съгласие на 
Управителя съответно да преговаря или да подпише договор за разсрочване на задължения, които са 
възникнали по Акт установен от органите на НАП по отношение на ДДС. Вносителите? Няма. От 
залата? Заповядай Джурджов. 

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, г-да и дами общински 
съветници, аз на комисията, на която се разгледа тази докладна бях в съгласие, но след като 
допълнително разговарях с Управителя на ОМЦ д-р Миронов, относно неговата докладна – 
Уведомително писмо и се запознах с допълнителни нормативни документи смятам, че тази докладна е 
безсмислена. Тоест, с нея ние тук само ще си измием ръцете, без това да реши проблема на ОМЦ. 
Какво визирам? В цитираното ДОПК чл. 183 именно гласи кога се разрешава отлагане или разсрочване 
и са посечени няколко условия. Едно от условията е – не е формиран отрицателен счетоводен финансов 
резултат за предходни две години, от подадени от ОМЦ в НАП и изваден финансов отчет за 2007 и 
2008 год. дружеството има отрицателен баланс. Второ – тук е посочено едни коефициенти на чл.183, 
ал.2, т.3 „коефициентите на рентабилност, ефективност и финансова автономност за предходните две 
години да имат положителен резултат”, също няма такъв резултат. Още две неща, минималният размер 
на предоставеното обезпечение покрива размера на лихвите и задълженията. Интересува ме в тази 
докладна, никъде не се посочва общината с какво ще гарантира разсрочването или казано с други думи 
на д-р Миронов се връчва нещо, което предварително е ясно, че няма да стане. Той е тук, след като 
говорих с него, това Уведомително писмо, което е представил задължително е посочил, че дори 
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разсрочване, което на него му е забавено, плащането на 5 хил.лв. в началото на зимния период не е в 
състояние да плаща тази сума, ако има нещо против нека да каже и той за какво става въпрос. Значи 
след като нещо в Закона противоречи, не виждам защо се предлага. Моето предложение е да се 
разгледа допълнително финансовото състояние на това дружество, да се каже има ли дружество, няма 
да има дружество, а не поредни години да се обсъжда нещо, което според мен на практика „труп нещо 
трябва да се вдигне” изразявам се медицински и като секретар на лекарската колегия, тези колеги, 
които имат наемни отношения с ОМЦ се интересуват дали и на кой от декември или от нова година ще 
плащат наемите и какви ще бъдат. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на д-р Джурджов. Други, които желаят да вземат 
отношение? Искам да ви информирам, в тази връзка, като направя предложение да се разгледа работата 
и отчета на ОМЦ, постъпила е и Докладна записка в общинската администрация от всички общински 
дружества и предприятия, така че следващата седмица ще насрочим разглеждането на отчетите, като 
цяло за общинските дружества и поотделно за всяко едно общинско предприятие и където преценим, 
че трябва да внесем за решаване проблеми на дружествата в сесия на ОбС ще го направим. Това го 
казвам, като информация. Други, които желаят да вземат отношение? Не виждам. Заповядайте г-н 
Кмете. 

  Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, д-р Джурджов, изненадан 
съм не от това, което казвате, а от това, че веднъж в комисията да реагираме по един начин, после по 
друг. Аз мисля, че няма друго търговско дружество в общината освен ОМЦ, на което да даваме толкова 
много пари, които в момента страшно много ни тежат половин милион още през януари на тази година 
2009 и то в условията на икономическа криза. Разбира се не по вина на сегашния Управител, което му 
прави чест, че нещата и картината е по-различна. Добре, че казахте нещо като предложение, само че 
много не разбрах в тази посока. Ние можем да коментираме и дискутираме разбира се това, което 
казахте и не е проблем в следващата, когато гледаме анализа на дружествата да бъде гледано и това. Не 
виждам обаче причина да не бъде подкрепена тази докладна в този вид, в който е дадена. След това, 
как и по какъв начин ще бъде продължението това е друга тема. Ние и миналата година през септември 
гласувахме, че трябва да преведем почти половин милион лева на ОМЦ, преведохме го януари тогава, 
когато имахме възможност и тогава, когато това е безпрецедентна подкрепа, която за нито едно 
дружество не сме дали в този период. Мисля, че това сте го гледали внимателно на комисии и аз лично 
останах с впечатление, че няма проблем за това, да опитаме и тази формула с тези уговорки, които 
казвате, дали това е безсмислено или не е безсмислено. Това е искане на Управителя, вие сте го 
подкрепили в комисиите и аз мисля, че ние даваме само съгласие за това да подпише договор за 
разсрочване. Дали ще се случат тези разсрочвания или не това е друга тема, но аз не виждам проблем 
ние да дадем съгласие за подобно нещо. Това не е единствен случай, искам да ви кажа, че в момента с 
УНИ КРЕДИТ преговаряме с банки за разсрочване, не само ние всички общини са така, цялата държава 
е така. Затова тежестта да бъде равно разпределена или един период за сметка на друг период. На 
комисии както рядко се случва цялата медицинска гилдия, в нашия ОбС 1/3 са лекари не чух някои да 
реагира в обратна посока на това, което е написано. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други, които желая? Заповядай Джурджов, след 
това Валтер Аспарухов. 

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Аз имам питане. След като се предлага да води преговори за 
разсрочване, какво обезпечение ще даде той? Едно от нещата, в документите които трябва да изготви 
това е, какво обезпечение дава, което да отговаря на минимум 114 хил.лв. Или той ще даде документ за 
водене на преговори, без да има пълната документация. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Джурджов. Искам само да внеса едно уточнение, че 
ние като собственици на 100% от капитала на дружеството без такова разрешение той не може да води 
никакви преговори и да подписва сделки, които надхвърлят определените ни ограничения, които са 
наложени от ЗЛЗ и от други закона в страната. 

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: В същото това ДОПК се посочва, че преговори не се водят а се 
представя нужната документация до следващите членове в която са включени всички изискуеми 
документи. Липсва документа по т.4 „Документите за суми над 100 хил. се разрешават от 
изпълнителния директор на НАП, след разрешение на надзорния съвет”. Как той ще внесе целия 
комплект документи? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Има ли други, които желаят да вземат отношение 
по тази точка? Заповядай Валтер Аспарухов. 
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Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, това, което 
д-р Джурджов го цитира като ДОПК аз не искам да го коментирам, защото всичко това е безспорно и 
няма какво да го коментираме. Искам да ви насоча вниманието към факта, че предния Управител си 
беше позволил действия, без да информира ОбС. Всички ние като общински съветници миналата 
година знаем колко пъти заседавахме и временни комисии правихме, какво беше състоянието на ОМЦ. 
Това, че сега имаме пред нас една докладна, с която сегашния Управител иска санкцията на ОбС за да 
може да преговаря, да го упълномощим аз не виждам нищо лошо, напротив постъпката е много точна, 
той ни запознава с фактите. По-скоро бих поставил въпроса, от къде ще се намерят тези 114 хил.лв., 
ОМЦ ще е в състояние ли? За да се стигне до някакво разсрочване то си има законовата рамка, до 
колко хиляди, кой разсрочва, но има и етапния ред, че не може с документацията да отиде директно 
при изпълнителния директор, а се тръгва по съответните институции. До колкото разбирам и аз от 
водените разговори има блокиране на сметки, удържат се някакви средства, въпросът е следният, ние 
сме краят на октомври, до март месец са пет тежки зимни месеци, затова ви предлагам да помислим, не 
да решим, ние като ОбС и като 100% собственици на това търговско дружество, можем ли да намерим 
решението да се помогне на дружеството. Защото знаем, че поликлиниката не е само едно търговско 
дружество по ТЗ, това е дружество с един огромен социален ефект и редно ли е с лека ръка да кажем – 
не, ние няма да помогнем – утре ще се блокират сметките, ще спре и работа и другите въпроси, които 
се зададоха на кой ще се плаща наеми, как ще се плаща, по колко ще се плаща и т.н. и всичко това 
нещо да рефлектира крайно негативно върху цялата дейност. Затова аз ви предлагам докладната във 
вида, в който е сега да я подкрепим, за да може д-р Миронов спокойно да разговаря за, аз не знам Вие 
как разбирате „разсрочка” не се плаща, то се плаща, но се плаща във времето, прави се някакво 
обезпечение и някаква сума се внася всеки месец, но да се види тази сума до колко ще бъде голяма, 
ОМЦ какво може и да търсим вариант ние като общински съветници с какво можем да помогнем, да не 
говорим за цялата сума. Кмета каза, половин милион близо наляхме в началото на годината, но 
специално за тези пет зимни месеци ще можем ли да изискаме от бюджета от някъде, от нещо мъничко 
или не. Предстои ни разглеждане дейността на търговските дружества, по този въпрос пак ще 
дебатираме и мисля, че е в интерес на всички граждани ние трябва да намерим едно решение, с което 
го разрешим този проблем. Приканвам ви да подкрепим докладната във вида, в който е. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Джурджов, вече трети или четвърти път се изказвате, 
има Правилник. 

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Четвърти път, но ще го кажа – не съм да не се подкрепя 
докладната, аз само казах, че това решение, което ще се вземе не решава проблема на ОМЦ. След три 
месеца резултат въпросът е, нека д-р Миронов да каже, дали за три месеца при сегашното състояние 
фирмата няма да започне да трупа нови дългове и има ли възможност, като има запор на сметка да 
плаща осигуровки и други неща. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Бояджиев. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Прекратяване на разискванията. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Противно становище за прекратяване на 

разискванията има ли? Заповядай Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Понеже не видях какъв е редът за вдигане на ръце, просто да Ви 

предложа така и така д-р Миронов е тук, нека, ако Вие сте съгласни да го чуем мнението му, как той 
вижда тези неща. Тъй като тук пише за една писмо, което и аз не съм го виждал, водел ли е някакви 
разговори с НАП евентуално, за да иска това разсрочване, тъй като чухте и от д-р Джурджов, че тези 
разсрочвания се правят не на местно ниво, а на национално, ако добре съм разбрал. Моето конкретно 
предложение е, ако сте съгласни д-р Миронов и той да каже неговото становище. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Направено е предложение да чуем д-р Миронов. Има 
ли някой, който да възразява? Не виждам. Заповядай Миронов. Искам да кажа, че две писма са които 
той е сигнализирал при нас, че има такава ревизия, че има съответно задължения и по този повод се 
търси решението. 

Д-Р МИРОСЛАВ МИРОНОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, г-да общински съветници, 
писмата са три. Последното беше Уведомително писмо с това Уведомително писмо уведомявам ОбС, 
както и Кмета, че е наложен запор върху банковата сметка на ОМЦ-Монтана, което спира дейността и 
работата на дружеството. Без да водим преговори, има решение на НАП-Монтана за изплащане на 
минимум 5 000 лв. месечно за покриване на задължението. Предварителните преговори са, те не искат 
да се подписва споразумение, те просто бяха решиха, че 2 500 лв. бяха предварителните преговори, но 
след допълнителните консултации без да знаем от къде идва това решение имам писмо в което е 
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посочено, че за месеците октомври и ноември се одържат по 5 000 лв. и ако не бъдат покрито това 
задължение следващите месеци ще продължат да се одържат минимум 5 000 лв., като това не пречи те 
да са повече. Вчера бяха изплатени тези 5 000 лв., има платежно, това беше някакъв резерв, който бях 
успял да натрупам за да посрещна първите големи сметки за зимните месеци. След следващото 
плащане за останалите 5 000 лв. в края на ноември месец, трябва да минем на вариант да не плащаме 
осигуровки, което не е редно, защото започват да се натрупват задължения. Съответно има напрежение 
между колегите и работещите в ОМЦ, защото до този момент те знаеха, че редовно между 25-то и 30-
то число си получаваха заплатите в пълния размер, като предварително се изплащат всички задължения 
и осигуровки. Предния месец ги забавихме с около 5-7 дни и ги забавихме въз основа на наложения 
запор от НАП. Утре ще бъдат изплатени осигуровките и заплатите пак в срок на работещите в ОМЦ, но 
за месец ноември вече, ако одържат тези 5 000 лв., а те ще го направят, аз затова съм написал 
Уведомително писмо, за да се вземе някакво решение временно. НАП не иска да се подписва 
споразумение просто си взимат решение за одържане на минимум 5 000 лв. от банковата сметка. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Беше направено предложение за прекратяване на 
разискванията. Преминаваме процедура прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са 
„за” прекратяване на разискванията да гласуват     

„за” – 26,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Направи се едно предложение от д-р Джурджов, че е безсмислено това решение, за мен има 

смисъл. Преминаваме към гласуване без друг излишен коментар. Поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов Против 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

   
26 / 1 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 356 

На основание чл. 7 ал.1 т.2 от НУПСВОЧКТД и решение от ПК по  
“ Здравеопазване и социална  дейност” от 05.10 2009 г.,  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие общинска фирма “ОМЦ” ЕООД да подпише договор за разсрочване на 
задълженията по ДДС към НАП. 

2. Възлага на управителя на “ОМЦ” ЕООД изпълнението на решението. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: С това решение упълномощаваме Управителя на води и да 
продължава да води разговори по отношение на разсрочване, а по отношение на отчета, анализа и 
другите действия, които ще предприемем, като помощ на ОМЦ, вече казах през ноември след 
гледането на отчетите на дружествата.  

   
ТОЧКА ОСМА: 08-01-169/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на поземлени имоти, предназначени за жилищно 
строителство и обществено обслужване. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.8 от днешния Дневен ред, по Докладната 

записка има становище на комисиите. Вносителите? Няма. От залата? Това е поредното намаляване на 
цените, предвид на ситуацията, в която се намираме. Има ли някой, който желае да вземе отношение? 
Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова Въздържал се Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров Въздържал се Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

   
25 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№ 357 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл.35, ал.1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет Монтана обявява продажбата на поземлени имоти, частна общинска 
собственост, по кадастралната карта на гр.Монтана, съгласно таблицата: 
 

Идентифи-
катор 

адрес площ/кв.м Одобрена 
цена/лв. 

цена/лв. 

1 2 3 4 5 
48489.15.608 кв. Кошарник 311 12 440 6 220 
48489.15.609 кв. Кошарник 301 12 040 6 020 
48489.15.611 кв. Кошарник 301 12 040 6 020 
48489.15.612 кв. Кошарник 302 12 080 6 040 
48489.15.613 кв. Кошарник 313 12 520 6 260 
48489.15.614 кв. Кошарник 343 13 720 6 860 
48489.13.236 кв. Младост 550 44 000 33 000 
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48489.13.44 кв. Младост 390 31 200 23 400 
48489.5.351 ул. Индустриална 2889 231 040 173 340 
48489.9.75 ул. Захари Стоянов 427 34 160 17 080 
48489.9.312 ул. Жеравица 69 486 32 480 19 440 
48489.13.65 бул. Монтана 15 913 100 430 73 040 

чрез публичен търг с явно наддаване. 
 

2. Одобрява пазарните оценки на поземлените имоти, частна общинска собственост, по 
кадастралната карта на гр.Монтана, съгласно колона 5 на таблицата: 
 

Идентифи-
катор 

адрес площ/кв.м одобрена 
цена/лв. 

цена/лв. 

1 2 3 4 5 
48489.15.608 кв. Кошарник 311 12 440 6 220 
48489.15.609 кв. Кошарник 301 12 040 6 020 
48489.15.611 кв. Кошарник 301 12 040 6 020 
48489.15.612 кв. Кошарник 302 12 080 6 040 
48489.15.613 кв. Кошарник 313 12 520 6 260 
48489.15.614 кв. Кошарник 343 13 720 6 860 
48489.13.236 кв. Младост 550 44 000 33 000 
48489.13.44 кв. Младост 390 31 200 23 400 
48489.5.351 ул. Индустриална 2889 231 040 173 340 
48489.9.75 ул.Захари Стоянов 427 34 160 17 080 
48489.9.312 ул. Жеравица 69 486 32 480 19 440 
48489.13.65 бул. Монтана 15 913 100 430 73 040 

 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-171/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ 
за УПИ VІІ, кв. 174, по регулационния план на гр. Монтана и решение за продажба на 
обособените нови УПИ. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9. Вносителите? Няма. От залата изказвания? 

Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров Въздържал се Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров ---- 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
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Камелия Трифонова За 
 
24 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 358 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската 

собственост, чл. 134, ал.1, т. 1 и т. 2 от Закона за устройство на територията и чл. 43, ал. 1 
от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие да бъде изработен проект за частично изменение на ПУП-ПРЗ, за 
УПИ VІІ, кв. 174 /ПИ 48489.5.381/, предвиждащ образуването на два нови УПИ: 
- УПИ VІІ /ПИ 48489.5.389/ с площ 694.00 (шестстотин деветдесет и четири) кв.м. с отреждане 
за “обществено обслужване”; 
- УПИ VІІІ /ПИ 48489.5.390/ с площ 655.00 (шестстотин петдесет и пет) кв.м. с отреждане за 
“обществено обслужване”; 

2. Обявява за продажба, чрез публичен явен търг, следните поземлени имоти, по 
кадастралната карта на гр. Монтана: 
- поземлен имот с идентификатор 48489.5.389, с площ 694.00 (шестстотин деветдесет и 
четири) кв.м. с отреждане за “обществено обслужване”; 
- поземлен имот с идентификатор 48489.5.390, с площ 655.00 (шестстотин петдесет и пет) кв.м.  
с отреждане за “обществено обслужване”; 
           3. Одобрява изготвената оценка от оценител на имоти в размер на: 
- за поземлен имот с идентификатор 48489.5.389 с площ от 694.00 кв. м. – 70 100.00 
(седемдесет хиляди и сто) лева, без ДДС. 
- за поземлен имот с идентификатор 48489.5.390 с площ от 655.00 кв.м. – 66 200.00 
(шестдесет хиляди и двеста) лева, без ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-172/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно урегулиране на имот пл. №145 в кв. 6, по регулационния план на с. 
Горно Церовене. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10. Вносителите? Няма. От залата? Не 

виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров ---- 



Продължение от Протокол №32/29.10.2009 г.        

 

 16 

Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 359 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация; чл. 6, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Закона за общинската собственост и чл. 16 от 

Закона за устройство на територията 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Обявява за публична общинска собственост 6.00 /шест/ кв.м. от имот пл. №145 в кв. 

6, по действащия подробен устройствен план на с. Горно Церовене, които се придават към 
улица с о.к. 26-27. 

2. Обявява за частна общинска собственост 12.00 /дванадесет/ кв.м. от улица с о.к.26-19, 
по  действащия подробен устройствен план на с. Горно Церовене, които се придават за УПИ 
VІІІ в кв. 6. 

3. Одобрява изготвената оценка от оценител на имоти за разликата от 6.00 /шест/ кв.м. в 
размер на 48.00 /четиридесет и осем/ лева, без ДДС.   

4. Дава съгласие, кмета на община Монтана да сключи договор за прехвърляне на 
общинска собственост от 6.00 /шест/ кв.м., при уреждане на регулационните сметки по 
прилагане на уличната регулация за УПИ VІІІ, кв. 6, съгласно действащия подробен 
устройствен план на с. Горно Церовене.  

5. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.   
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-173/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно учредяване на възмездно право на ползване върху недвижим имот, 
представляващ УПИ VІ, кв. 1 с площ 1. 242 дка – частна общинска собственост, намиращ се в 
землището на с. Смоляновци, община Монтана, за срок от 10 (десет) години в полза на Ангел 
Горанов Генов - земеделски производител, за настаняване на пчелни семейства. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.11, обсъждане и приемане на решение. 

Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към гласуване също поименно  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров ---- 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
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Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

№ 360 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 58, ал. 3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Учредява възмездно право на ползване върху недвижим имот, представляващ УПИ 
VІ, кв. 1 с площ 1. 242 дка – частна общинска собственост, намиращ се в землището на с. 
Смоляновци, Община Монтана, за срок от 10 (десет) години в полза на Ангел Горанов Генов - 
земеделски производител, за настаняване на пчелни семейства. 

2. Базисната годишна наемна цена за отдаване под наем за настаняване на пчелни 
семейства върху земеделски земи в урегулирани поземлени имоти е в размер на 50.00 лв./дка, 
на основание решение №275 от Протокол №33/07.07.2005 г. на Общински съвет Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-174/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно продажба на общинско жилище. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.12 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 361 

На основание чл. 47, ал. 1, т. 3 и ал. 2 от Закона за общинската собственост, във 
връзка с чл. 44, ал. 1  и чл. 45, ал. 1 от Наредбата за условията и реда за управление и 

разпореждане с общинския жилищен фонд  
Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
1. Дава съгласие да бъде продадено общинско жилище в гр. Монтана, ж. к. “Младост”, 

бл. 29, вх. Г, ет. 4, ап. 46, със застроена площ 42.91 кв. м. на настанения в него наемател Явор 
Петров Манчев. 

2. Одобрява пазарната оценка на жилището, която е в размер на 20 178 (двадесет хиляди 
сто седемдесет и осем) лева, изготвена от оценител на имоти. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
 
ТОЧА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-175/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно учредяване безвъзмездно право на ползване за срок от 10 (десет) 
години върху недвижим имот частна общинска собственост, находящ се на ул. „Иван Аврамов“ 
№5 гр. Монтана за нуждите на Детска педагогическа стая на Районно управление гр. Монтана 
при Областна дирекция на МВР гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.13 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 

залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№ 362 

На основание чл. 39, ал. 5 от Закона за общинската собственост и чл. 21, ал.1,  т. 8 
от Закона за местното самоуправление и местната администрация  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на РУ на МВР 
Монтана към ОД на МВР Монтана, върху недвижим имот-частна общинска собственост, 
представляващ стая от 25.00 кв.м в двуетажна къща на ул. „Иван Аврамов“ №5 гр. Монтана. 

2. Възлага на кмета на община Монтана изпълнението на горното решение. 
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ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-176/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно продажба  на имот  № 4.248 – частна общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.14 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 363 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 41, ал. 2, чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост и във 

връзка с чл. 43, ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот с № 4.248, 

землище Монтана, местността “Мало поле”, с площ от 1 235.50 кв.м., по пазарна оценка, 
изготвена от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка на оценител на имоти за имот с № 4.248 в размер на 
30 888.00 (тридесет хиляди, осемстотин осемдесет и осем) лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-177/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно съгласие за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ и 
учредяване право на прокарване и сервитут на подземен ел. кабел 0,4 кV през общински имоти в 
ж. к. ”Изгрев” гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.15. Вносителите? Няма. От залата? Не 

виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
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Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 364 

На основание чл. 21, ал. 1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 39, ал. 3 от Закона за общинската собственост, във връзка с чл. 193, 

ал. 4 от Закона за устройство на територията 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет одобрява изработването на ПУП за прокарване и сервитут на 

подземен ел.кабел 0,4 кV през имот 48489.29.749 с дължина 23 м и сервитут 60 кв.м. и ПИ  
48489.29.751 с дължина 68 м и сервитут 224 кв.м., находящи се в ж.к.”Изгрев”, за захранване 
на имот 48489.29.751.2 (бл. 6, вх. Б). 

2. Одобрява пазарната  оценка от оценител на имоти за полагащото се обезщетение за 
засегнатите площи в полза на Община Монтана в размер на 1136,00 лв.  (хиляда сто тридесет и 
шест лева). 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-178/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на преминаване през чужд поземлен имот – 
земя по чл. 19 от ЗСПЗЗ. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата т.16 от днешния Дневен ред. 

Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
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Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 365 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 25, ал. 4 и ал. 5 от ЗСПЗЗ, във връзка с чл.192 от Закона за 

устройство на територията 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Учредява  право на преминаване и сервитут от 1040,0 кв.м. в имот № 042070 по 

картата на възстановената собственост на с. Клисурица в полза на Веселин Тодоров Игнатов, 
ЕГН 6809153309. 

2. Одобрява пазарната  оценка от оценител на имоти за полагащото се обезщетение за 
засегнатите площи в полза на Община Монтана в размер на 2080,00 лв. (две хиляди и 
осемдесет лева). 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-01-179/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на строеж на ЖР стълб и право на 
прокарване на ел. трасе върху имот частна общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.17 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 366 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 62 и чл. 64 от Закона за 
енергетиката, във връзка с чл.193, ал.4 от ЗУТ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Учредява възмездно право на строеж за изграждане на ел. стълб със застроена площ 
от 4,0 кв.м. в имот № 019120 по картата на възстановената собственост на с. Крапчене без търг 
или конкурс по пазарни цени, в полза на “БТК” АД гр.София. 

2. Одобрява цена от 80,00 лв. за правото на строеж, изготвена от оценител на имоти. 
3. Учредява право на прокарване и сервитут от 424,0 кв.м. на подземен ел. кабел 20 кV 

през имот № 019120 по картата на възстановената собственост на с. Крапчене, в полза на 
“БТК” АД гр.София за захранване на Базова станция „Вивател” №VZ6118 в имот № 019115. 

4. Одобрява полагащото се обезщетение за засегнатата площ в полза на Община 
Монтана в размер на 1272,00 лв. (Хиляда двеста седемдесет и два лева), определено с протокол 
№ 27/30.09.2009 г. на комисията по чл. 210 от ЗУТ, назначена със Заповед № 858 от 18.04.2008 
г. на Кмета на Община Монтана. 

 5. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-180/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно продажба на земеделска земя по чл.19 от ЗСПЗЗ – частна 
общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.18 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 
 
 

Решение 
№ 367 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местна 
администрация, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 19, 

ал. 9 от ЗСПЗЗ 
Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
1. Обявява продажбата чрез публично оповестен конкурс на земеделска земя по чл.19 

от ЗСПЗЗ - частна общинска собственост, представляващ имот № 043135, местността 
“Връхци”, землище с. Смоляновци, Община Монтана, с площ от 272.902 дка, за изпълнението 
на обекти от техническата инфраструктура по пазарна оценка, изготвена от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка на оценител на имоти за имот № 043135 в размер на 
81 871.00 (осемдесет и една хиляди, осемстотин седемдесет и един) лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: това решение се прие с 27 гласа „за”, за него бяха необходими 25 

гласа тъй като това решение се приема с ¾ от общия състав на ОбС.  
 
ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТ: 08-01-181/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно удължаване срока на “МОНТАНА СПОРТ ИНВЕСТ” ООД, 
гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.19 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Заповядай Джурджов. 
Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: На комисията отправих питане – нищо че е нулева годината, 

подадена ли е годишна отчет декларация в НАП и дали се приети документите в краен случай. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Беше разговаряно лично от мен с Управителя Иван Георгиев на 

дружеството, увери ме устно, не съм виждал писмено декларациите, че цялата документация по 
отношение на данъчните органи и други институции е изрядно. Това ще го проверим още веднъж, но 
засега това е, което мога да дам като отговор. Други желаещи? Не виждам. Все пак имаше едно питане 
и съответно отговор, моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват 

27 / 0 / 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване за упълномощаване на нашия представител да гласува 

удължаване на срока 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова Въздържал се Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев Въздържал се Светозар Григоров Въздържал се 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров Въздържал се 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов  За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
23 / 0 / 4 
Приема се 

Решение 
№ 368 
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На основание на основание чл. 21, ал. 1, т. 9 от Закона за местното самоуправление 
и местна администрация 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Упълномощава представителя на общината в общото събрание на дружеството да 

гласува „за” удължаване на срока на “МОНТАНА СПОРТ ИНВЕСТ” ООД, гр. Монтана с една 
година. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТА: 08-01-182/16.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно изменение на Решение 264/26.02.2009 за сборния бюджет на Община 
Монтана за 2009 г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.20. Има предложение от ПК по Бюджет и 

финанси „Срокът в т. 15 от Решение 264/26.02.2009 г. на ОбС – Монтана се удължава до 31.12.2009 г.” 
Вносителите? Пред вас е справката за разгледаните от комисиите докладни записки и както вече 
съобщих има предложението от ПК по Бюджет и финанси. Администрацията, възражение по този 
текст? Администрацията приема този текст, като предложение за решение на т.1 и съответно т.2 
„Възлага изпълнението на решението на Кмета на Община Монтана.” Някакви други становища? Не 
виждам. Преминаваме към поименно гласуване на текстовете, които току що уточних 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 369 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Срокът в т. 15 от Решение 264/26.02.2009 г. на ОбС – Монтана се удължава до 
31.12.2009 г. 

2. Възлага изпълнението на решението на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-183/19.10.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно изпълнение на задълженията на Република България, 
свързани с докладване до Европейската комисия (ЕК) на информация, съгласно изискванията на 
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Директива 96/62/ЕО относно оценката и управлението на качеството на атмосферния въздух 
(ОУКАВ)  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.21. Вносителите? От залата? Не виждам. 

Това се приема с обикновено гласуване, с вдигане на ръка. Моля, онези от вас, които са „за” това 
предложение за решение да гласуват 

„за” – 26,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 1 
Приема се 

Решение 
№ 370 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от Закона за местното самоуправление и местна 
администрация, във връзка с  изпълнение задълженията на РБ към ЕК 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема актуализираният общински план за действие за подобряване качеството на 
атмосферния въздух в района на Община Монтана, в частта постигне съответствие с нормите 
за нивата на ФПЧ10. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решението. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-184/20.10.09 г. Докладна записка от Светлин 

Николов-Председател на Общински съвет - Монтана, относно приемане решение на Общото 
събрание на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД, гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.22, по тази точка аз съм докладчик. Беше 

получено писмо от прокуриста на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” за насрочено събрание утре на 30.10 от 
11,00 ч. и във връзка с това да упълномощим нашият представител, който да представлява акционерния 
капитал на който ние сме собственици, това е д-р Тодор Борисов Тодоров. По предложения Дневен ред 
обявен в Търговския регистър и съответно в Държавен вестник и в другите институции, където има 
основание за обявяване на този Дневен ред и съответно решенията. Предлагам да вземем това решение, 
което е пред вас, по отношение на тези точки, които са в Общото събрание на акционерите на 
болницата. Документите, които са предложени по отделните точки, бяха прегледани от нашия 
представител и съответно се стигна до това предложение, а съответно беше и коментирано и в 
комисиите, които бях разпределил да дадат становище. Има ли някой, който желае да вземе отношение 
по така направеното предложение. Все пак д-р Тодоров, ако прецени може да каже няколко думи. Има 
ли някой, който желае да вземе отношение? Заповядай Тодоров. 

Г-Н ТОДОР ТОДОРОВ: Ще взема отношение, ако някой проявява желание. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има ли някой, който желае да вземе отношение? 

Заповядай Камелия Цветанова. 
Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Не знам дали всички са запознати с решенията, които се 

предлагат да се вземат, затова аз искам по т.1 и по т.2, ако може нашия представител пред целия ОбС 
да обясни какви са финансовите резултати на болницата за шестмесечен период, има ли тя задължения 
и какви са мотивите за промяна в съвета на директорите. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Тодоров. 
Д-р ТОДОР ТОДОРОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, у-ми колеги, по така посочения 

Дневен ред на заседанието на акционерите на МБАЛ АД първата точка е за отчета за изпълнението на 
текущото полугодие. Резултатите на МБАЛ АД за текущото полугодие са в добро финансово състояние 
най-общо казано, като полугодието приключва с 345 хил.лв. печалба, която печалба разбира се е 
временен резултат, който до края на годината ще бъде запазен или ще бъде нулиран, но дружеството 
показва добра финансова стабилност. Няма задължения нито към доставчици на медикаменти, нито 
към енергия, консумативи. Това е на този етап за състоянието на дружеството. Втора точка визира, в 
Дневния ред не е предложена темата за обсъждане, защо се правят промени в борда на директорите. 
Принципал на дружеството е Държавата, така че това не е подложено на обсъждане. Втора точка касае 
изработването на антикризистна програма, където са засегнати точки, които касаят строго медицински 
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дейности, с които не бих ангажирал вниманието ви, имайки предвид настъпилата финансова криза и 
намалелия брой на населението, както и не до финансирането на здравната система с определени 
проценти, както е на всякъде в Държавата. Антикризистната програма е изготвена съвсем коректно, 
съобразена е с настоящето състояние на Община и Област Монтана и мое мнение, до края на текущата 
година не се очакват сътресения в МБАЛ АД. Ако по следващите точки желаете нещо, също бил 
говорил. Предложен е избор на нов Съвет на Директорите, който също е предложен от принципала – 
Държавата, ние се съгласуваме с него. Мандата на Съвета на директорите е съобразен със Закона за три 
годишен период и възнаграждението на членовете на борда, не пряко ангажирани с изпълнението е 
също по Закона, касаят две средно брутни работни заплати за дружеството. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Иво Иванов, заповядайте. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, аз искам да се възползвам от 

възможността в толкова до колкото ОбС-Монтана има определен процент в това дружество и ако се 
извади статистика предполагам, че голяма част от болните, които се лекуват, т.с. пациенти или клиенти 
на това дружество са от Община Монтана, ¾ каза г-н Кмета, наскоро ходих и извън сградите всичко е 
във вид, който не мога да намери подходяща дума и ако ме подкрепите в точка Разни нашия 
представител да предложи 5 000 лв. за годишно поддържане на парка около болницата. При положение 
че имаме 345 хил.лв. печалба на полугодието мисля, че едни 5 000 лв. няма да са проблем. Това ще 
подобри цялостното възприемане на болницата, като място, където да се лекуваме, а не като някакво 
друго място. Парковете на Община Монтана са на драстично различно по-добро ниво, от колкото там в 
болницата и аз мисля, че с това решение ще помогнем основно на нашите хора, които се лекуват там. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Тодоров. 
Д-р ТОДОР ТОДОРОВ: Искам една реплика, относно печалбата. Тя е в резултат на 

полугодието, обикновено дружеството приключва с около 6 до 8 хил.лв. годишна печалба, която се 
оставя като резерв за някакви ситуации за следващата година, до този момент не са разпределяни 
дивиденти. Относно предложението на колегата Иванов, аз апелирам ЗА. Работя в тази болница и 
действително инфраструктурата подлежи на подновяване. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Камелия Трифонова искаше да изрази отношение по това, което 
каза д-р Тодоров. 

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, колеги, след като на 
всички е ясно финансовото състояние на болницата, предлагам тъй като всички знаем и достатъчно 
широко се коментира големите задължения на много от болниците в страната, предвид състоянието на 
нашата болница смятам, че досегашното й управление щом е успяло да се справи по този начин във 
финансовата криза с управлението на болницата да не се променя състава на Съвета на директорите. 
Знам, че нашия глас няма решаващо значение в Общото събрание, но въпреки всичко принципно 
предлагам т.2 от нашето решение – промените за състава на директорите да гласуваме с „против”. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, така и така се оформи дебат 

по тази точка да добавя няколко щрихи по нея. С оглед предложението на Иванов за даване на средства 
за общо състояние на двора и на парка. Искам да кажа, че с едно решение на нашия бюджет за 2009 
год. на Община Монтана ние имаме едно решение да подкрепим с 20 хил. лв. изграждането на 
асансьор, който вече е направен. Д-р Цветан Тодоров, който е прокурист на МБАЛ се обади да кажа, че 
това на практика е свършено, остава ние да преведем парите от нашето решение. Това, което му казах, 
наистина многопрофилната болница като МБАЛ няма задължения към общината, аз веднага правя 
справка с Местни данъци и такси веднага. Надявам се да бъде прието законодателство, което от 
следващата година да ни накара законово да лишим от обслужване не изрядни данъкоплатци към 
Община Монтана. Това в момента в много общини се прави и аз мисля, че с текстовете, които се 
подготвят в момента в ЗДБ за 2010 год. се надявам това нещо да стане и законно, така както вече има в 
доста общини. Няма проблем с болницата, но задължението на РЦЗ, който принципал е 
Министерството на здравеопазването и в предходния период и в момента е 25 хил.лв., т.с. двора на 
болницата образно казано, говорим за данък сгради и такса смет, т.с. не точно задължения на МБАЛ, а 
на РЦЗ. Аз казах на всеки един от тези хора, особено сега в условия на криза, това не е само наша 
практика. При подобна ситуация преди да се издължат много и различни държавни институции, не 
говоря за граждани и фирми. Това ми беше мисълта само да кажа, че ние имаме едно решение и вече от 
следващия период, това е нещо, което сме взели в началото на тази година, относно Бюджет 2009 и то 
по настояване на Лекарската комисия или в комисията, в която сте и Вие д-р Тодоров вътре. От тук 
насетне трябва да бъде по внимателни по отношение гласуване на подобни суми за следващия бюджет, 
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които не касая 100% общинска собственост, а друга, за да не изпадаме в неловката ситуация, да ние сме 
се ангажирали, ние сме от малкото общини, които и в предходните години подкрепяхме МБАЛ, дали за 
хирургия, дали за диспансер, или каквото и да е. Няма нищо лошо това нещо да го правим, разбира се 
тогава, когато сме в добра финансова кондиция в другата част. Тогава, когато някои от звената дължи 
някакви отделни суми, трябва да кажа, че РЦЗ примерно задълженията са само за двора на болницата в 
предходния период бяха около 240 хил.лв. С много големи разправии и караници и писма тези пари 
бяха преведени в предходния бюджет, тогава когато на годината казвах, че средно прибираме около 
800 хил.лв. от стара длъжници от стари задължения. Сега сумата е по-малка, но в такъв период на криза 
естествено е, че всеки един лев е важен и ни притеснява. Разбира се аз казах на д.р Тодоров това нещо, 
само го казвам и при вас за информация. Състоянието, подържането на цялата тази собственост в 
случая, която е държавна собственост и в която има и сгради, има и такси и начин за образуване на 
онова, което трябва да бъде направено, то също трябва да се изчисти, а е отделен въпроса, че това е 
съвсем нормално към ръководството на болницата наистина да бъде направено подобно предложение, 
за да се подържа болницата и не само вътре, а и целия този район отвън в нормално състояние. Ако не 
се лъжа, д-р Тодоров ще ме поправи, от 16 хил. посещаващи годишно, 11 или 11 500 хил. някъде са 
само от Община Монтана, но има и една не малка група хора, която е от Област Монтана. Между 
другото това не е само с нашата МБАЛ, има Многопрофилни болници в областни градове до толкова, 
до колкото познавам 5-6 от лекарите, които бяха или са кметове в градове, подобна практика също има. 
Дадох малко информация, защото на практика другото има отношение към изпълнение на бюджета, 
имаме още два месеца, за да видим къде и до колко ще изпълним, кое трябва да оставим за следваща 
година, но специално за този случай аз мисля, че това е едно добро предложение, което е добре да се 
спазва. Аз мисля, нашия представител д-р Тодоров също да го представи там, аз също ще го направя 
пред ръководството на МБАЛ, след като подобно предложение е имало тук в залата. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Други има ли, които желая да вземат отношение? Не 
виждам. Преминаваме към прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са „за” 
прекратяване на разискванията по тази точка да гласуват 

„за” – 24,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Беше направено предложение – д-р Тодоров, като наш представител в Общото събрание на 

МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД гр. Монтана, по т.5 да предложи Дружеството да задели 5 хил.лв. от 
средствата предвидени за текущ ремонт, до колкото разбрах, защото от друго място няма да стане, за 
поддържане на инфраструктурата. Да предложи на събранието да вземе такова решение по точка Разни.   

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Една процедура. Да запишем да планира, а не да задели. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да го заложат в плана си за следващата година. Който е за това 

предложение да гласува „за” 
„за” – 23,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Направи се предложение от Камелия Трифонова, по т.2 вместо със „за” да гласува „против” 

подмяна за състава на Съвета на директорите. Гласуваме за предложението на Камелия Трифонова. 
Който от вас е за това нашия представител в Общото събрание по т.2 да гласува „против” да гласува с 
вдигане на ръка. 

„за” – 6,  
„против” – 12,  
„въздържали се” – 6 
Не се приема  
Преминаваме към поименно гласуване на вече оформеното решение т.1, т.2, т.3, т.4 и т.5 със 

„ЗА” и допълнението, което беше направено по точка Разни за петте хиляди лева да бъдат планирани за 
2010 год. за благоустрояване на инфраструктурата на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев”. Преминаваме към 
поименно гласуване 

   
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
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Ангелина Стоичкова ---- Крум Милетиев Въздържал се 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов Въздържал се Нистор Каменов Въздържал се 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев Въздържал се Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова Въздържал се Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова Въздържал се 

 
19 / 0 / 6  
Приема се 

Решение 
№ 371 

На основание чл. 226 и във връзка с чл. 221 от ТЗ отнасящи се до упълномощаване 
представянето ни като акционери и компетентността на Общото събрание на 

акционерите 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Дава съгласие и упълномощава определения с Решение №44 от Протокол №6 от 

12.02.2008 г. представител на Община Монтана в Общото събрание на акционерите на 
МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД гр. Монтана, д-р Тодор Борисов Тодоров да гласува за 
предложените решения, както следва: 

1. Приемане Отчета на Съвета на директорите за първото шестмесечие на 2009 год. и 
приемане представената от Съвета на директорите Програма за преодоляване на 
последиците от икономическата криза – със „ЗА”; 

2. Промени в състава на Съвета на директорите чрез освобождаване на настоящия 
Съвет на директорите и избор на нов тричленен Съвет на директорите по предложение на 
акционерите – със „ ЗА”; 

3. Общото събрание на акционерите определя мандата на новоизбрания Съвет на 
директорите – със „ЗА”; 

4. Общото събрание на акционерите определя възнаграждението на членовете на 
съвета на директорите, на които няма да бъде възложено управлението – със „ЗА”; 

5. По точка „Разни” – ако се предложи приемане на Решения, за които не се изисква 
изрично да са обявени в Дневния ред и обнародвани, да гласува – със „ЗА”. 

Общински съвет – Монтана задължава представителя на Община Монтана в Общото 
събраните на акционерите на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД гр. Монтана да предложи 
приемане на решение за включване в плана за 2010 год. осигуряване на 5 000 /пет хиляди/ лева 
за благоустрояване на инфраструктурата на МБАЛ. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Д-р Тодоров ще получи Решението, което му е като пълномощно 

подписано от целия ОбС за участие в Общо събрание да гласува за съответните решения, както бяха 
току що приети. 



Продължение от Протокол №32/29.10.2009 г.        

 

 29 

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА: 48-10-52/22.10.09 г. Докладна записка от група общински 
съветници от ПП ГЕРБ при ОбС – Монтана, относно изграждане на разширение към ЦДГ № 8 
„Пролет” в квартал „Кошарник”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т. 23 от групата общинска съветници от ПП 

ГЕРБ. Вносителите? Заповядай г-н Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Ще бъде съвсем кратък г-н Председател. Всички са прочели 

докладната, тя мина и на комисия. Идеята е в детската градина в кв.”Кошарник”, тъй като децата там се 
учат до колкото и аз разбрах, тъй като не съм бил на място, когато е било посещението на г-н Министър 
Дянков, в една стая осъществяват всички тези процедури целодневни, които протичат там, да се 
разшири детската градина. Като обещанието е, че при изпълнен такъв проект, който ние предлагаме да 
бъде изготвен такъв инвестиционен проект ще бъдат отпуснати средства за разширяване. С колегите от 
групите коментирахме и те предлагат вместо в т.1 да пише „задължава” нека да бъде „възлага”, 
приемам го това нещо, гледам че и г-н Живков се усмихва явно приема и той това предложение. Това е, 
което мога да кажа, ако има все пак някакви въпроси от колегите, можем да ги разискваме още. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Тъй като трябваше писмено становище от администрацията, все 
пак искам да чуя и администрацията. Три комисии го разгледаха и имаше положително становище по 
това предложение. Заповядайте г-н Живков. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, разбрах малко късно за това 
нещо. Разбира се знам всичко, което се входира в общината и което има отношение към становище, но 
нямаше време да дадем становище. Аз се срещах няколко пъти с Министъра, но тази тема за детската 
градина се оказа, че сме я пропуснали, което разбира се няма нищо лошо в тази ситуация. Едва ли има 
някои, които в подобна ситуация тогава, когато е криза и когато се прави някакво предложение, което 
касае общинска собственост или работа или средства в тази посока да бъде против. Аз елиминирам 
всякакви мотиви и основания в тази посока, дали е гледано от водещи комисии, къде и какво е станало 
и каква е картината. Само се пошегувах с едната част от съветниците тази тема със „задължава”, не че 
съм толкова чувствителен, но все пак ми давате един месец аз ви казах, че можеше да ми дадете и 24 
часа, за да реагирам, като синя каска на ескорт в подобна ситуация. Едно нещо искам да кажа, което го 
споделих пред най-голямата група съветници беше, че по принцип към тези проекти, не само към 
детската градина, за която положихме доста усилия, за да я има и да я направим и за училището една 
част от институциите са чувствителни по темата сегрегация и десегрегация, защото означава по 
принцип, че се сегрегира една общност в подобна ситуация, т.с. да се инвестира така както по „Красива 
България” в ІІІ-то и ІV-то училище и на другите места, където се учат деца без значение на етнос, пол, 
религия и т.н. Това беше единственото, което не знаех, дали е коментирано или с хората, с които е 
коментирано да не влезем в някакво противоречие с някои от тях. Само по себе си това няма нищо 
лошо да бъде направено такова нещо, разбира се в разумни срокове. Трябва да кажа все пак, че е 
необходима една гаранция, трябва да се възложи проектиране, това проектиране струва пари, има два 
месеца до края на годината, трябва да е ясно, че това нещо, което го възлагаме и го правим в момента 
разбира се, когато е добро за общината няма от значение, как и от къде идва предложението, то при 
всички случай е за адмириране, ако бъде направено. В тази посока е „възлага”, а не толкова определено 
чувствителна, защото вие обикновено в 95% от случаите ми възлагате, не ме задължавате, като 
възлагането по същество също е задължение, което аз все пак трябва да изпълня след като има решение 
на принципала в случая, който е ОбС на Монтана. Така че отново казвам, да се надявам, че ще се 
справим в това време и в тази ситуация, защото картината общата за приключване на годината е 
неблагоприятна, твърде неприятна, дано да успеем в тази посока. Това е коментарът ми, които мога да 
направя, иначе отново казвам няма нищо лошо, когато става нещо и то става в 100% общинска 
собственост, какъвто е случаят. Това е най-малката градина между другото, другите ЦДГ-та са доста 
по-големи в същия момент там посещаваемостта е винаги над средната и наистина е тесничко меко 
казано на децата там. Това е коментарът ми по точката, наистина в подобна ситуация трябва да се бърза 
в разумни граници и дано това нещо да се случи, дано. Ние имаме много случай, имам не малко 
практика вече 10 години, три мандата, при което се говори, дават се, обещава се едни неща, но след 
това обаче както приказката, „преди лови след избори” или обратно „преди избори и след лов” така, че 
дано това нещо да стане. Да не се окаже, че ние ще предприемем някакви действия и след това ще ги 
изпуснем, защото аз коментирам и така го разбирам говорим за рамката на 2009 год., за Бюджет 2009, 
защото иначе няма логика, другото е тема в момента на преговори, на договаряне, което ние ще имаме 
достатъчно време да го гледаме.  
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Живков. Има ли някой, който желае да вземе 
отношение? Заповядай Ивайло Георгиев. 

Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Председателю, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, 
предварително искам да кажа, че ще подкрепя Докладната записка, наистина е важно, тогава, когато 
има възможност да се инвестира в общината да подкрепяме такива инициативи, още повече, когато 
става дума за децата, за тяхното образование. Тук г-н Живков засегна в неговото изказване преди малко 
този тънък момент дали има сегрегация и десегрегация, затова на мен ми се иска тази докладна може би 
да е начало на един малко по-широк дебат в които освен нас общинските съветници, освен Общинска 
администрация да се включат и неправителствения сектор, на първо място и мнението на хората 
живеещи в кв.”Кошарник”. Защото няма да скрия от вас, колеги, когато получих Докладната записка аз 
се обърнах за становище към представител на фондация ШАМ, която се занимава именно с интеграция 
на ромската общност, конкретно в образованието и искам да ви зачета ако ми позволите дано да не съм 
ви отегчителен Становището на г-н Петър Борисов от фондация ШАМ, който казва така: Има нови 
промени в Закона за образованието, има Стратегия за образователна интеграция на децата и учениците 
в етническите малцинства, има и още 43 документа подписани в България, в които се казва – 
извеждането на децата и учениците от ЦДГ-та и училища на територията на ромските квартали, това е 
началото на процеса на десегрегация. Конкретно по въпроса, да, да се разшири съществуващата детска 
градина, но да няма подготвителни групи за първи клас, вече в новите промени в Закона за 
образованието се казва, че учението в подготвителни групи задължително започва от пет годишна 
възраст и писмото завършва така – „Учението на децата на пет и шест годишна възраст е необходимо 
да се осъществява етнически смесени групи. В момента има деца, които се обучават в ЦДГ № 5 и има 
осигурен транспорт”. Далеч съм от мисълта да считам, че неговото мнение е единствено и меродавно в 
случая, пак казвам сигурно има и други мнения по въпроса, сигурно най-важно е и мнението на хората 
живеещи в кв.”Кошарник” хора, но ми се струва че тази докладна трябва да постави началото на един 
малко по-широк дебат. Предполагам, че с Вас г-н Кмете такъв, така че този проблем има ли го няма ли 
го сегрегация, десегрегация трябва да ви свети, като една сигнална лампичка при вземането на такива 
решения. Пак повтарям ще гласувам „за” Докладната записка. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Ивайло Георгиев. Има ли някой друг, който желае 
да вземе отношение? Заповядай Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз честно казано не можах да разбера към нас ли е обърнато това 
нещо за сегрегацията ли, или по принцип го поставяте, като въпрос? Не. Защото точно тук става въпрос 
да се действа бързо, нямаме предвид за някакви групи да се отделям или да не бъдат там, а просто да им 
бъдат подсигурени условия и то до края на годината, така както г-н Живков каза, затова даже тук сме 
вмъкнали поставяне на сглобяема постройка, като имаме предвид, че тя много по-бързо ще стане, отколкото да 
се правят строежи. Идеята е наистина да им се подобрят условията, до толкова, до колкото могат.  

Г-Н ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Какви ще бъдат финансовите гаранции, че това нещо ще бъде 
изпълнено? 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Финансовите гаранции са, че след изработване на такъв 
инвестиционен проект ще бъдат отпуснати тези средства. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Иво Иванов, заповядай. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, аз не очаквах чак толкова двустранен 

доклад за тази докладна, която общо взето е абсолютно ясна във всякакъв спектър. Шеговито бих казал, 
че „възлагам” или „задължавам” Златко Тодоров пред 50 да пише една единица. Сега ви предлагам да 
прекратим разискванията и да гласуваме в подкрепа на тази докладна и да отидем към финал на 
сесията. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на 
дебатите по тази точка да гласуват  

„за” – 23,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
С корекцията направена вместо „задължава” да се запише „възлага” преминаваме към поименно 

гласуване 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 



Продължение от Протокол №32/29.10.2009 г.        

 

 31 

Ангелина Стоичкова ---- Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За 
Диман Георгиев ---- Петко Петков За 
Димитър Йотински За Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За Росен Белчев ---- 
Златко Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ---- д-р Тодоров За 
Иво Гигов   ---- Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За Христо Кастрев За 
Ивета Станкова За Юлиан Александров За 
Камелия Трифонова За 

  
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 372 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл.  21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 
местна администрация 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Възлага на Кмета на общината да възложи изготвянето на инвестиционни проекти за 

изграждане или поставяне на сглобяема сграда за пристройка към съществуваща сграда на ЦЦГ N 
8 „Пролет" град Монтана с площ около 50 квадратни метра, както и да бъде издадено разрешение за 
строеж на същата в срок от един месец от датата на приемане на решението. 

2. При осигурено финансиране на проекта, да възложи изпълнението му при спазване на 
условията на чл. 2 от НВМОП. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА: Питания  
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към точка последна от днешния дневен ред, т.24 

Питания към Кмета на Община Монтана. В писмен вид предварително беше отправено питане към 
Кмета на общината от г-н Златко Тодоров от 27.10.2009 г. Има писмен отговор, заповядайте, ако искате 
да изразите вашето отношение. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Ако ми позволите следващия път, защото отговора ми е от няколко 
страници и не успях да го прегледам. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Този път ви изненадаха администрацията. Питания към Кмета на 
Община Монтана? Заповядай Ани Стаменова.  

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Имам два въпроса, които са ми поставени от граждани. Единия е, 
кой отговаря и кой носи отговорност за знаците по малките улици, тъй като в кв.”Живовци” не се 
виждат от дървета и стават катастрофи. Другия ми въпрос е дали ще се оправи ул.” Неофит Бозвели”? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: ще отговоря г-жо Стаменова. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Предварително със Стаменова коментирахме по отношение 

покриването на канала пред Клеопатра и затова мислех, че този въпрос ще постави, но не го постави.  
Други питания има ли? Няма. Закривам тридесет и втората сесия на ОбС – Монтана.  
 
Заседанието бе закрито в 16,30 часа 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ Председател ОбС:…………………… 
/Светлин Николов/ 


